
 

Zápis z jednání výkonného výboru Jihomoravského a Zlínského kraje 
 
Termín: 27. 2. 2017 

Místo: Restaurace Arkáda, Náměstí Svobody 32, Bučovice, 685 01 

Začátek: v 18:15 

Účast: Bedřich Chromek, Jiří Matyáš, Petr Gabriel, Petr Galasovský, Jan Stavělík, Jan 

Šťastník, Petr Šíma, Pavel Brückner 

Host: Renáta Typlová 
 

Program jednání 
1) Úvod, přivítání 
2) Zpráva z jednání regionálních sekretářů a zápis z VV ČFbU 
3) Materiály z komisí ČFbU 
4) Materiály z regionálních komisí 
5) Informace ze sekretariátu – informace o výběrovém řízení, obsazení pozice metodika, 

přestěhování kanceláře 
6) Hodnocení výběrů dorostenců a starších žáků 
7) Regionální výběry – stav příprav 
8) Čerpání rozpočtu 2017 
9) ODM Brno 2017 
10) Rozvojový plán regionu 
11) Regionální VH 
12) Příprava schůzky s oddíly 
13) Různé 

 
 
Bod 1) Jiří Matyáš přivítal všechny přítomné a také hosta, členku výkonného výboru Renátu Typlovou, které 
krátce představil všechny přítomné členy regionálního výkonného výboru a jejich pozice. Členové RVV schválili 

program jednání. 
 

Bod 2) Petr Šíma informoval o setkání regionálních sekretářů, které proběhlo 22. února. Z nejvýznamnějších 

bodů uvedl: 
- úprava pozice Lukáše Laštovičky, který bude více v kontaktu s regiony a přebírat část práce od Jana 

Jirovského.  
- diskutovalo se o podpoře z MŠMT, úprava finanční podpory, prodloužení doby k rozhodnutí, probíhá 

teprve kontrola vyúčtování z roku 2016 
- programy podpory č. 1: doplnil Bedřich Chromek, týká se více podpory pro region pro podporu nových 

družstev v nově vzniklých soutěží 

- program podpory č. 3: diskuze nad podporou sekretáře a manažera 
- proběhla diskuze nad navrhovanou změnou trenérského vzdělávání, zavádění placené licence na rok a 

získávání kreditů 
 

Renáta Typlová, členka VV, informovala o řešených tématech z VV 

- informace o aktuálním stavu podpory z MŠMT 
- probrány chystané nebo stávající projekty, např. diskuze nad zvýšením počtu tréninkových jednotek pro 

regionální výběry, kempy mládeže nebo akce Tour de Club 



 

- probíráno téma reprezentačního trenéra, stále probíhají jednání 
- řešeny Světové hry 2017 v Polsku: RVV reagoval, že nemá žádné informace ke Světovým hrám 

 
Bod 3) Jiří Matyáš uvedl informaci od komise mládeže o výběru družstev do projektu Tour de Club – v našem 

regionu vybrány: 1. AC Uherský Brod, FRC Mikulov, Kněždub. Dále přišla zpráva o testové baterii pro regionální 

výběry. Pavel Brückner doplnil informace ohledně testové baterie a požadavku otestování všech regionálních 
výběrů do konce května. 

 
Jan Stavělík komentoval zápis KRD z webu a opět připomenul časovou nemožnost připomínkování materiálů i 

dlouhodobé nesetkání předsedů regionálních KRD s celostátní komisí. Nadále tato otázka nevyřešena nebo ani 
neřešena. JS zdůraznil, že region bez této diskuze např. před touto sezónou nebyl připraven na vyšší počet 

požadovaných seminářů rozhodčích, počet školitelů rozhodčích atd. 

 
Krátce proběhla diskuze nad studijním oborem Rozhodčí florbalu na FSpS – počet studentů, zapojení studentů 

jako rozhodčích, jejich praxe v jarním semestru a dále přihlášky na další ročník. RVV připomínkoval, že 
propagační článek na webu českého florbalu o možnosti tohoto oboru vyšel až 23. února, tedy pouze 5 dní před 

ukončením přihlášek.  

 
Bod 4) Pavel Brückner za ligovou komisi informoval o vyřešení problému Vsetína s nedohranými zápasy 

v soutěžích 3. ligy juniorů a 2. ligy žen z prvního hracího víkendu v roce 2017. Oba případy byly řešeny 
kontumací a pokutou v neprospěch Vsetína. Jednání komise mládeže přesunuto do bodu 6). Ostatní komise se 

mezi jednáními RVV nesešly. 
 

Bod 5) Petr Šíma referoval o výběrovém řízení na nového pracovníka – vybrán byl Michal Havelka, který 

nastupuje od 1. března 2017. Ke stejnému datu má přecházet Pavel Brückner na část úvazku do pozice 
metodika. Tyto informace půjdou v následujících dnech i do všech oddílů. Proběhla delší diskuze RVV nad 

aktuálním personálním obsazením regionu, odborností i finančními podmínkami pracovníků unie. 
 

Bod 6) Jan Šťastník za komisi mládeže zhodnotil výběry dorostenců a žáků. Velmi pozitivní hodnocení a ohlasy 

na výběry žáků v obou krajích – forma tréninků, velká početní obsazenost hráčů i zastoupení jednotlivých oddílů 
i hodnocení závěrečného turnaje. V dorostencích řešen hlavní problém formy závěrečného turnaje, kdy družstva 

hrají regionálně nikoli krajsky, přitom družstva i trenéři trénují po většinu času odděleně krajsky. Dlouhodobě 
trpí slabší kraj, který nemá v závěrečných nominacích prakticky žádné nebo jen minimální zastoupení a hráči 

daného kraje ztrácí motivaci účastnit se výběrových tréninků. Toto potvrdil i Bedřich Chromek jako trenér 

dorosteneckého výběru Zlínského kraje.  
- KMM i RVV se shoduje na tom, že by se i dorostenecké výběry měly pořádat krajsky, forma turnaje je 

na diskuzi 
Renáta Typlová vzala tuto připomínku na vědomí a přednese na VV. Dále prozradila, že se řeší forma 

závěrečného turnaje u starších žáků, kde by mohlo dojít k propojení všech krajských výběrů v jednom 
závěrečném turnaji, nikoli dle současných tří turnajů. 

 

Jan Šťastník dále připomenul body z jednání komise mládeže a metodiky. 
- diskuze nad aktuálními problémy u mládeže v ligové sezoně a forma soutěží pro příští sezonu 

- pro příští sezonu otevření přihlášek do soutěží starších žákyň ve formátu 3+1 i 5+1 
- vznikne nově otevřená nejvyšší juniorská soutěž pro maximálně 24 družstev a dále jen regionální 

juniorské soutěže => sekretáři informují družstva a zjistí kritéria pro výběr družstev do nejvyšší 

juniorské soutěže 
- plánovaná úprava tréninků regionálních výběrů pro příští sezonu => plán objednání haly v jednom 

stálém dni a čase, kde se budou každý týden jednotlivé výběry dle potřeby střídat – nebude snadné se 
ve všední den do některé z haly v krajích dostat, protože haly bývají dlouhodobě maximálně obsazené; 

na KMM zazněl nápad, aby jedním dnem byla i neděle odpoledne, pozitivně hodnoceno 
 



 

Bod 7) Petr Šíma připomněl termín regionálního turnaje žákyň a dorostenek na VUT v Brně v termínu 27. – 28. 
května 2017. 

 
Bod 8) Bedřich Chromek informoval o aktuálním rozpočtu v roce 2017, který je průběžně čerpán. Oproti 

předpokladům může dojít k možnému menšímu navýšení nákladů s rozšířením pracovníků sekretariátu. 

 
Bod 9) Petr Šíma informoval o ODM 2017: 

- na popud pana Moštěka došlo ke změně propozic => na ODM mohou startovat hráči ročníků i mladších 
žáků, tedy 2004 a 2005 

- Petr Šíma prošel s koordinátorkou ODM v uplynulém týdnu haly, ve kterých se bude hrát florbal 
- průběžně bude rozjeta propagační kampaň na webu, patronem bude Jakub Mendrek 

- přišlo rozhodnutí z JM kraje, kdy svazy si navrhnou dresy, kraj schvaluje a poskytuje příspěvek na dresy 

 
Bod 10) Petr Šíma podal krátce informace o rozvojovém plánu. Splnění návštěvnosti na poháru ve Zlíně. 

Úspěšně proběhly všechny školské soutěže, Jihomoravský kraj měl početně největší zastoupení v základních 
školách. Petr Šíma navštěvoval vyhlášení sportovce okresu v Jihomoravském kraji. Tyto akce označil spíše za 

politická setkání, než akcí pro sportovce. 

 
Bod 11) Termín regionální valné hromady byl potvrzen na středu 3. května 2017 od 18:00 v sídle sekretariátu 

Jihomoravské a Zlínské florbalové unie v Brně na Vídeňské 9. 
 

Bod 12) Petr Šíma informoval o připravované schůzce s oddíly na 22. března 2017 od 18:00 v sídle 
sekretariátu. Jedním z bodů bude také diskuze nad podobou soutěží a možnou úpravou pro následující sezonu 

ještě před losovacím aktivem. 

 
Bod 13) Závěrem se členové RVV domluvili na úpravě termínu následujícího jednání RVV na středu 22. března 

2017 po schůzce s oddíly v sídle sekretariátu. 
 

 

Konec: ve 21:20 
Zapsal: Pavel Brückner, sekretář 

 
 

 


